**SPECYFIKACJA**

**ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

postępowanie prowadzone

na podstawie Umowy Ramowej na:

**dostawę Infrastruktury Licznikowej**

**dla ENERGA-OPERATOR S.A.**

**Postępowanie nr**

**……………………………………**

**ZAMAWIAJĄCY:**

ENERGA-OPERATOR SA z siedzibą w Gdańsku

**Gdańsk, ……………………… 2013 r.**

**SPIS TREŚCI**

[DZIAŁ I DEFINICJE 3](#_Toc289431271)

[DZIAŁ II INFORMACJE O ZAMAWIAJĄCYM 3](#_Toc289431272)

[DZIAŁ III NUMER POSTĘPOWANIA 4](#_Toc289431273)

[DZIAŁ IV OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA REALIZACYJNEGO 4](#_Toc289431274)

[DZIAŁ V INFORMACJA O OFERTACH CZĘŚCIOWYCH, WARIANTOWYCH, ZAMÓWIENIACH UZUPEŁNIAJĄCYCH 4](#_Toc289431275)

[DZIAŁ VI PODWYKONAWCY 4](#_Toc289431276)

[DZIAŁ VII TERMIN WYKONANIA UMOWY 4](#_Toc289431277)

[DZIAŁ VIII INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCĄ ORAZ PRZEKAZYWANIA OŚWIADCZEŃ LUB DOKUMENTÓW 4](#_Toc289431278)

[DZIAŁ IX DOKUMENTY SKŁADANE PRZEZ WYKONAWCÓW 4](#_Toc289431279)

[DZIAŁ XX WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM 5](#_Toc289431280)

[DZIAŁ XI TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ 5](#_Toc289431281)

[DZIAŁ XII WYJAŚNIENIA I ZMIANY TREŚCI SIWZ 5](#_Toc289431282)

[DZIAŁ XIII OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERTY 6](#_Toc289431283)

[DZIAŁ XIV MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT 6](#_Toc289431284)

[DZIAŁ XV OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY 6](#_Toc289431285)

[DZIAŁ XVI OPIS KRYTERIÓW OCENY OFERT I SPOSÓB OCENY OFERT W POSTĘPOWANIU 8](#_Toc289431286)

[DZIAŁ XVII SPOSÓB DOKONYWANIA ROZLICZEŃ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCĄ 11](#_Toc289431287)

[DZIAŁ XVIII WYMAGANIA DOTYCZĄCE ZABEZPIECZENIA NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY 11](#_Toc289431288)

[DZIAŁ XIX WZÓR UMOWY, WARUNKI ZMIANY UMOWY 11](#_Toc289431289)

[DZIAŁ XX POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCY W TOKU POSTEPOWANIA 11](#_Toc289431290)

[DODATKI 12](#_Toc289431291)

|  |
| --- |
| **DZIAŁ I** DEFINICJE |

1. Ilekroć w dalszej części Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia jest mowa o:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **Ofercie Ramowej** | - | należy przez to rozumieć ofertę złożoną przez Wykonawcę w Postępowaniu w przedmiocie zawarcia Umowy Ramowej; |
|  | **Ofercie** | - | należy przez to rozumieć formularz ofertowy wraz z kompletem dokumentów, załączników, oświadczeń, łącznie z opakowaniem, które będą składane przez Wykonawcę w toku Postępowania; |
|  | **Postępowaniu w przedmiocie zawarcia Umowy Ramowej** | - | należy przez to rozumieć postępowanie przeprowadzone w celu zawarcia Umowy Ramowej (znak nr ……………………………….); |
|  | **Postępowaniu** | - | należy przez to rozumieć niniejsze postępowanie prowadzone na podstawie Umowy Ramowej w celu udzielenia Zamówienia Realizacyjnego; |
|  | **SIWZ** | - | należy przez to rozumieć niniejszą Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia wraz z Uzupełnieniami; |
|  | **Umowie Ramowej** | - | należy przez to rozumieć umowę, której przedmiotem jest uregulowanie zasad udzielania Zamówień Realizacyjnych i warunków tych Zamówień, zawartą w wyniku przeprowadzenia Postępowania w przedmiocie zawarcia Umowy Ramowej; |
|  | **Umowie** | - | należy przez to rozumieć umowę zawartą w wyniku rozstrzygnięcia niniejszego Postępowania; |
|  | **Zamówieniu Realizacyjnym** | - | należy przez to rozumieć zamówienie publiczne udzielane jednemu z Wykonawców, z którym zawarta została Umowa Ramowa, w wyniku rozstrzygnięcia niniejszego Postępowania. |

Pojęcia niezdefiniowane powyżej należy rozumieć zgodnie z definicjami określonymi we Wzorze Umowy Realizacyjnej, stanowiącym Uzupełnienie nr 3 do SIWZ.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ II** INFORMACJE O ZAMAWIAJĄCYM |

1. Zamawiającym jest ENERGA-OPERATOR SA z siedzibą w Gdańsku.
   1. Krajowy Rejestr Sądowy – Rejestr Przedsiębiorców prowadzony przez Sąd Rejonowy Gdańsk-Północ, VII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000033455;
   2. NIP:583-000-11-90;
   3. REGON: 190275904-00075;
   4. Kapitał zakładowy w wysokości 603.301.400,00 PLN opłacony w całości;
   5. Strona internetowa: http://bip.energa-operator.pl;
   6. Telefon: +48 58 347-30-13
2. Postępowanie organizuje i prowadzi: ENERGA-OPERATOR SA.
   1. Osobami uprawnionymi do porozumiewania się z Wykonawcami w dniach roboczych od poniedziałku do piątku w godz. od 800 do 1400, są: Stanisław Hejna, a w razie jego nieobecności – Jolanta Skocka. Dane kontaktowe:
3. Adres korespondencyjny: 80-870 Gdańsk, ul. M. Reja 29,
4. Telefon: +48 58 778 80 29, Telefon kom. +48 693 971 619,
5. Adres e-mail: [stanislaw.hejna@energa.pl](mailto:stanislaw.hejna@energa.pl)
   1. Wszelką korespondencję w sprawie Postępowania należy kierować na adres korespondencyjny określony powyżej, za pomocą jednego z dopuszczonych przez Zamawiającego sposobów komunikowania się z Wykonawcami. W korespondencji należy powoływać się na nazwę oraz numer Postępowania określone na pierwszej stronie SIWZ.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ III** NUMER POSTĘPOWANIA |

1. Postępowanie, którego dotyczy niniejszy dokument, oznaczone jest numerem\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *[znak sprawy zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego].*
2. Wykonawcy zobowiązani są do powoływania się na wskazany numer Postępowania we wszystkich dokumentach składanych do Zamawiającego, dotyczących niniejszego Postępowania.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ IV** OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA REALIZACYJNEGO |

*Postanowienia niniejszego Działu zostaną uzupełnione w zależności od tego, czy Postępowanie Realizacyjne dotyczy:*

1. *Części I [dostawa liczników jednofazowych, statycznych]*
2. *Części II [dostawa liczników trójfazowych, statycznych]*
3. *Części III [dostawa Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących]*
4. *Części IV [kompleksowa dostawa Infrastruktury Licznikowej]*
5. Przedmiotem Zamówienia Realizacyjnego jest dostawa Infrastruktury Licznikowej dla Energa-Operator SA, w odniesieniu do \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *[postanowienie zostanie uzupełnione przez wskazanie Części, której dotyczy]*.
6. Szczegółowy opis przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego oraz wymagania techniczne i jakościowe opisane zostały w Dodatku nr 3 do Wzoru Umowy Realizacyjnej [Wykaz i Opis Produktów].
7. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji:
   1. na liczniki jednofazowe, statyczne – Zamawiający nie wymaga przedłużonej gwarancji/wymaga przedłużenia gwarancji o okres \_\_\_\_ lat w stosunku do okresu podstawowego *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia gwarancji o okres 1, 2, 3, 4 lub 5 lat albo pozostawić podstawowy okres gwarancji]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ lat *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 1 roku lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu gwarancji, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 8 lat]*
   2. na liczniki trójfazowe, statyczne – Zamawiający nie wymaga przedłużonej gwarancji/wymaga przedłużenia gwarancji o okres \_\_\_\_ lat w stosunku do okresu podstawowego *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia gwarancji o okres 1, 2, 3, 4 lub 5 lat albo pozostawić podstawowy okres gwarancji]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ lat *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 1 roku lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu gwarancji, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 8 lat]*
   3. na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące – Zamawiający nie wymaga przedłużonej gwarancji/wymaga przedłużenia gwarancji o okres \_\_\_\_ lat w stosunku do okresu podstawowego *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia gwarancji o okres 1, 2, 3, 4 lub 5 lat albo pozostawić podstawowy okres gwarancji]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ lat *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 1 roku lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu gwarancji, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 8 lat]*
8. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego:
   1. na liczniki jednofazowe, statyczne – Zamawiający nie wymaga przedłużonego wsparcia serwisowego/wymaga przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo pozostawić podstawowy okres wsparcia]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 3 miesięcy lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu wsparcia serwisowego, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 12 miesięcy]*
   2. na liczniki trójfazowe*,* statyczne – Zamawiający nie wymaga przedłużonego wsparcia serwisowego/wymaga przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo pozostawić podstawowy okres wsparcia]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 3 miesięcy lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu wsparcia serwisowego, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 12 miesięcy]*
   3. na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące – Zamawiający nie wymaga przedłużonego wsparcia serwisowego/wymaga przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym Zamawiający może wymagać przedłużenia wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo pozostawić podstawowy okres wsparcia]*, a ponadto Zamawiający może skorzystać z opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu, przy czym nie więcej niż o kolejnych \_\_\_\_ miesięcy *[postanowienie zostanie doprecyzowane w zależności od przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego, przy czym każde przedłużenie będzie obejmowało okres 3 miesięcy lub jego wielokrotność, a łączna długość okresu wsparcia serwisowego, przy uwzględnieniu trzyletniego okresu podstawowego, nie może przekroczyć 12 miesięcy]*

|  |
| --- |
| **DZIAŁ V** INFORMACJA O OFERTACH CZĘŚCIOWYCH, WARIANTOWYCH, ZAMÓWIENIACH UZUPEŁNIAJĄCYCH |

1. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych.
2. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
3. Zamawiający nie przewiduje udzielania zamówień uzupełniających.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ VI** PODWYKONAWCY |

Wykonawca zobowiązany jest do wskazania w Ofercie części zamówienia, których wykonanie powierzy podwykonawcom.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ VII** TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA |

Zamówienie powinno być wykonane w terminie max ……… lat od dnia zawarcia Umowy, z zastrzeżeniem krótszych terminów wskazanych we Wzorze Umowy Realizacyjnej.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ VIII** INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCĄ ORAZ PRZEKAZYWANIA OŚWIADCZEŃ LUB DOKUMENTÓW |

1. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim.
2. Oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje Zamawiający i Wykonawcy przekazują w toku Postępowania pisemnie.
3. Zamawiający dopuszcza przekazywanie oświadczeń, wniosków, zawiadomień i informacji w Postępowaniu za pomocą poczty elektronicznej. W przypadku przekazania oświadczenia, wniosku lub zawiadomienia za pomocą poczty elektronicznej druga strona na żądanie strony przekazującej niezwłocznie potwierdza fakt jego otrzymania.
4. Wykonawca zobowiązany jest wskazać w Ofercie adres poczty elektronicznej, na który należy przekazywać kierowane do niego informacje, wezwania i zawiadomienia, oraz adres poczty elektronicznej, za pośrednictwem którego Zamawiający będzie mógł przekazywać Wykonawcy – a Wykonawca Zamawiającemu – oświadczenia, wnioski, zawiadomienia i informacje.
5. Oświadczenia, wnioski, zawiadomienia i informacje Wykonawcy przekazują:

|  |  |
| --- | --- |
| pisemnie – na adres korespondencyjny: | ENERGA-OPERATOR S.A., Gdańsk 80-870, ul. Reja 29, z dopiskiem: „Dostawa Infrastruktury Licznikowej – „…………” *[znak sprawy zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego]*”, |
| za pomocą poczty elektronicznej na adres: | [stanislaw.hejna@energa.pl](mailto:stanislaw.hejna@energa.pl), z dopiskiem w tytule wiadomości: „Dostawa i uruchomienie Infrastruktury Licznikowej – „…………”*[znak sprawy zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego].* |

1. Zamawiający sugeruje, by – w celu uproszczenia komunikacji – przekazując oświadczenia, wnioski, zawiadomienia i informacje w formie pisemnej lub za pomocą poczty elektronicznej, Wykonawca przesyłał jednocześnie ich treść za pomocą poczty elektronicznej w postaci edytowalnej, kompatybilnej z MS Office. Powyższe nie dotyczy złożenia Oferty.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ IX** DOKUMENTY SKŁADANE PRZEZ WYKONAWCÓW |

Każdy z Wykonawców uczestniczących w Postępowaniu zobowiązany jest do złożenia oświadczenia o braku podstaw do wykluczenia z Postępowania zgodnie ze wzorem zawartym w Uzupełnieniu nr 2 do SIWZ.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ X** WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM |

1. Wykonawca składający Ofertę zobowiązany jest do wniesienia, przed upływem terminu składania ofert, wadium w wysokości: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ PLN *[kwota wadium zostanie określona w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego, przy czym nie będzie przekraczała 3% wartości Zamówienia Realizacyjnego]*.
2. Wadium może być wniesione:
   1. w pieniądzu: przelewem na konto Zamawiającego nr 05 1240 6292 1111 0010 3648 1593, z oznaczeniem w tytule przelewu „*Wadium* *– postępowanie na dostawę Infrastruktury Licznikowej* – *\_\_\_*” *[znak sprawy zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego];*
   2. w innych formach:
3. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że poręczenie kasy musi być poręczeniem pieniężnym;
4. gwarancjach bankowych;
5. gwarancjach ubezpieczeniowych;
6. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2) ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz.U. Nr 109, poz. 1158, ze zm.),

przy czym w przypadku wniesienia wadium w innej formie niż pieniężna, oryginał dokumentu zawierającego poręczenie lub gwarancję winien zostać dostarczony do Zamawiającego do pok. nr \_\_\_ w budynku Centrum Zarządzania Energią, Gdańsk 80-870, ul. Reja 29 do chwili upływu terminu składania Ofert.

1. Jako termin wniesienia wadium w formie pieniądza zostanie przyjęty termin uznania rachunku Zamawiającego.
2. Wnoszone jako wadium poręczenie lub gwarancja muszą być bezwarunkowe, płatne na każde wezwanie Zamawiającego oraz obejmować odpowiedzialność za wszystkie przypadki powodujące utratę wadium przez Wykonawcę, określone w art. 46 ust. 4a i 5 Ustawy, a także obejmować cały okres związania Ofertą określony w SIWZ.
3. Zamawiający zwróci wadium wszystkim Wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu Postępowania, z wyjątkiem Wykonawcy, którego Oferta została uznana za najkorzystniejszą, któremu Zamawiający zwróci wadium niezwłocznie po zawarciu Umowy.
4. Jeżeli wadium wniesiono w pieniądzu, Zamawiający zwróci je wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek Wykonawcy.
5. Wykonawca, którego Oferta zostanie wybrana, utraci wadium na rzecz Zamawiającego wraz z odsetkami w przypadku, gdy:
   1. odmówi podpisania Umowy na warunkach określonych w Ofercie;
   2. nie wniósł wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania Umowy;
   3. zawarcie Umowy stanie się niemożliwe z przyczyn leżących po jego stronie.
6. Wycofanie Oferty przed upływem terminu do składania Ofert nie powoduje utraty wadium.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XI** TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ |

1. Wykonawca pozostaje związany Ofertą przez okres \_\_\_ dni *[termin związania Ofertą zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego, stosownie do wartości Zamówienia Realizacyjnego, zgodnie z zasadami określonymi w art. 85 ust. 1 pkt. 1 i 3 Ustawy]*
2. Bieg terminu związania Ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania Ofert.
3. Wykonawca samodzielnie lub na wniosek Zamawiającego może przedłużyć termin związania Ofertą, z tym że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania Ofertą, zwrócić się do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres, nie dłuższy jednak niż 60 dni.
4. Przedłużenie terminu związania Ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania Ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania Ofertą dokonywane będzie po przekazaniu Wykonawcom informacji o Wykonawcy, którego Oferta została uznana za najkorzystniejszą, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczył będzie jedynie Wykonawcy, którego oferta została uznana za najkorzystniejszą.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XII** WYJAŚNIENIA I ZMIANY TREŚCI SIWZ |

1. Wykonawca w trakcie Postępowania może zwrócić się do Zamawiającego o wyjaśnienie treści SIWZ. Zamawiający udzieli wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 6 dni przed terminem składania Ofert pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynął do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania Ofert.
2. Przedłużenie terminu składania Ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie treści SIWZ.
3. Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynął po upływie terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt 1, lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, Zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania.
4. Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami Zamawiający przekaże wszystkim Wykonawcom, którym doręczono SIWZ. Zamawiający nie ujawni źródła zapytania.
5. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania Ofert zmienić treść SIWZ. Dokonaną zmianę SIWZ Zamawiający przekaże niezwłocznie wszystkim Wykonawcom, którym przekazano SIWZ.
6. Jeśli w wyniku zmiany treści SIWZ niezbędny będzie dodatkowy czas na wprowadzenie zmian w Ofertach, Zamawiający przedłuży termin składania Ofert i poinformuje o tym Wykonawców, którym przekazano SIWZ.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XIII** OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERTY |

1. Wykonawca może złożyć tylko jedną Ofertę. W przypadku złożenia przez Wykonawcę więcej niż jednej Oferty, wszystkie Oferty złożone przez tego Wykonawcę będą odrzucone.
2. Oferta musi być podpisana przez osobę uprawnioną do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z wpisem do właściwego rejestru, albo przez osobę umocowaną przez osoby uprawnione. Jeśli Wykonawcę reprezentuje pełnomocnik, do Oferty należy załączyć oryginał lub kopię pełnomocnictwa, podpisanego przez osobę uprawnioną do reprezentowania Wykonawcy, chyba że takie pełnomocnictwo zostało uprzednio przekazane Zamawiającemu w Ofercie Ramowej. W przypadku zmian w składzie zarządu lub zasad reprezentacji Wykonawcy w stosunku do zasad wynikających z dokumentów załączonych do Oferty Ramowej, Wykonawca zobowiązany jest załączyć do Oferty aktualny odpis z Krajowego Rejestru Sądowego, a w razie jego braku – inny równoważny dokument określający osoby uprawnione do reprezentacji Wykonawcy.
3. W celu sporządzenia Oferty zaleca się wykorzystanie wzoru Formularza Oferty stanowiącego Uzupełnienie nr 1 do SIWZ.
4. Postępowanie prowadzi się w języku polskim. Zamawiający nie wyraża zgody na złożenie Oferty, oświadczeń i innych wymaganych dokumentów w innym języku niż język polski.
5. Ofertę należy złożyć w 2 egzemplarzach – pierwszym, oznaczonym jako **„ORYGINAŁ”, złożonym w formie pisemnej i bindowanym oraz drugim, oznaczonym jako „KOPIA”, złożonym w formie elektronicznej na płycie CD lub DVD**, zawierającej wierny kolorowy skan oryginału. W obydwu egzemplarzach Ofert winny znaleźć się wydzielone części oznaczone jako tajemnica przedsiębiorstwa, przy czym w oryginale oferty powinny być osobno bindowane, a w kopii powinny znajdować się na odrębnym nośniku. Weryfikując i oceniając Ofertę Wykonawcy, Zamawiający będzie brał pod uwagę zawartość merytoryczną obydwu egzemplarzy Oferty, z tym że w razie ewentualnej sprzeczności zapisów oryginału i kopii Oferty decydujące znaczenie będzie miał oryginał Oferty.
6. Z zastrzeżeniem art. 93 ust. 4 Ustawy Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem Oferty. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w Postępowaniu.

*[Pkt 7–9 znajdą zastosowanie, jeśli zgodnie z warunkami danego Postępowania Realizacyjnego, Wykonawcy zobowiązani będą do załączenia do oferty próbki urządzenia]*

1. W celu potwierdzenia, że oferowane dostawy odpowiadają wymaganiom określonym przez Zamawiającego, Wykonawcy zobowiązani są załączyć do Oferty próbkę w postaci dwóch identycznych egzemplarzy dla każdego oferowanego:
   1. *licznika 1-fazowego, bezpośredniego*
   2. *licznika 3-fazowego, bezpośredniego*
   3. *Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego (urządzenia realizującego łącznie funkcje licznika bilansującego półpośredniego i Koncentratora)*

*[wymagania dotyczące zawartości próbki, w szczególności liczby i typu urządzeń wchodzących w jej skład, zostaną ustalone w zależności od przedmiotu danego Postępowania Realizacyjnego]*

1. Próbka musi być przygotowana z uwzględnieniem następujących wymagań:
   1. Próbka musi obejmować wymienione wyżej urządzenia oraz dla każdego z urządzeń: oprogramowanie testowo-diagnostyczne, dokumentację techniczną i instrukcję obsługi, a ponadto niezbędne urządzenia peryferyjne, tj. optozłącza, klucze sprzętowe, klucze licencyjne lub inne niezbędne urządzenia bądź elementy, gwarantujące bezproblemową komunikację urządzeń oraz realizację celu, o którym mowa w pkt 8.4. – samodzielnie przez przedstawicieli Zamawiającego;
   2. oprogramowanie testowo-diagnostyczne dla każdego z urządzeń musi być dostarczone wraz z licencjami, przy czym licencje muszą umożliwić Zamawiającemu korzystanie z tego oprogramowania przez cały czas trwania Postępowania, nie krócej niż 150 dni, a oprogramowanie musi umożliwiać uruchomienie go na komputerach Zamawiającego pracujących w systemie operacyjnym Windows 7;
   3. oprogramowanie testowo-diagnostyczne (w tym interfejsy użytkownika), dokumentacja techniczna i instrukcje obsługi muszą być w języku polskim;
   4. całość próbki, opisana w pkt 8.1. ma umożliwiać przeprowadzenie testów, diagnostyki oraz parametryzację urządzeń wchodzących w skład próbki, a także wykonanie badania w zakresie opisanym w Dziale XVI pkt II SIWZ;
   5. we wszystkich urządzeniach składających się na próbkę, muszą być skonfigurowane następujące rejestry, opisane zgodnie z kodem OBIS, w następujących pozycjach:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kod OBIS** | **Rejestr** | **Wymaganie/wartość** |
| C.1.0 | Nr. identyfikacyjny |  |
| 1.8.0 | E:Pobrana-czynna.Energia.Profil stanów liczydeł. | *Rejestr powinien zawierać dane (próbki z 63 dni przy zapewnieniu15 minutowego profilu)* |
| 1.8.1 | E:Pobrana-czynna.Energia.1-strefa | *Dowolna wartość >0* |
| 1.8.2 | E:Pobrana-czynna.Energia.2-strefa | *Dowolna wartość >0* |
| 1.8.3 | E:Pobrana-czynna.Energia.3-strefa | *Dowolna wartość >0* |
| 1.6.0 | E:Pobrana-czynna.Pmax.całodobowo | *Dowolna wartość >0* |
| 0.9.1 | Aktualny czas | Aktualny czas |
| 0.9.2 | Aktualna data | Aktualna data |
| 0.2.2. | Taryfa | *C12a* |

* 1. wszystkie urządzenia składające się na próbkę muszą być sparametryzowane w taki sposób, aby przy użyciu oprogramowania testowo-diagnostycznego możliwe było:
* odczytanie rejestrów przygotowanych zgodnie z punktem 8.5. powyżej oraz
* zmiana parametrów opisanych w pozycjach 0.9.1; 0.9.2; 0.2.2 tabeli zawartej w punkcie 8.5 powyżej (w zmianę parametru 0.2.2 wchodzi zakres pełnej zmiany taryfy wraz z ustawieniami przełączeń stref),
* wydanie komendy „wyłącz” i komendy „załącz”.
  1. urządzenia nie muszą być legalizowane, nie muszą spełniać wymagań opisanych w dokumencie: „Standard komunikacji pomiędzy Aplikacją AMI i Infrastrukturą Licznikową”, o którym mowa w pkt IV Dodatku nr 3 do Wzoru Umowy Realizacyjnej [Wykaz i Opis produktów] oraz wymagań opisanych w punkcie V ppkt 7 Dodatku nr 3 do Wzoru Umowy Realizacyjnej [Wykaz i Opis produktów]

Dostarczona próbka będzie poddana testom sprawdzającym, czy oferowane urządzenia odpowiadają wymaganiom określonym przez Zamawiającego. Wszystkie elementy próbki powinny być przygotowane w sposób umożliwiający przeprowadzenie badania zgodnie z SIWZ.

1. Kompletną próbkę należy złożyć najpóźniej wraz z Ofertą w pok. nr \_\_\_ w budynku Centrum Zarządzania Energią, Gdańsk 80-870, ul. Reja 29.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XIV** MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT |

* 1. Oferty należy składać **w budynku Centrum Zarządzania Energią**, Gdańsk 80-870, ul. Reja 29, w pok. nr 38 (kancelaria), do dnia **\_\_\_\_\_\_\_\_\_** do godz. **\_\_\_**
  2. Oferty zostaną otwarte publicznie w budynku Centrum Zarządzania Energią, Gdańsk 80-870, ul. Reja 29, w pok. nr \_\_\_\_\_\_\_\_\_, w dniu upływu terminu składania Ofert o godz. **\_\_\_**
  3. Ofertę złożoną po terminie Zamawiający zwróci bez otwierania, po upływie terminu przewidzianego na wniesienie odwołania.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XV** OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY |

Wykonawca zobowiązuje się do zaoferowania w Ofercie cen nie wyższych od cen zaoferowanych w Ofercie Ramowej.

Wykonawca wskaże w tabeli cenowej Formularza Oferty: *[treść niniejszego punktu zostanie dostosowania do przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego]*

***[Poniższe zasady będą miały zastosowanie, jeśli Postępowanie Realizacyjne będzie dotyczyć Części I (dostawa liczników jednofazowych, statycznych), przy czym mogą zostać dostosowane do przedmiotu danego Zamówienia Realizacyjnego]***

* 1. W odniesieniu do liczników jednofazowych, statycznych, w poz. 1 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto licznika jednofazowego, statycznego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto licznika jednofazowego, statycznego;

oraz w poz. 13 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto dla wszystkich oferowanych liczników jednofazowych, statycznych stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto licznika jednofazowego, statycznego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
  1. W odniesieniu do Warsztatów, w poz. 2 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto;

oraz w poz. 14 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto wszystkich oferowanych Warsztatów stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Warsztatu i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 8 tabeli cenowej;

W ramach ceny jednostkowej za Warsztat należy uwzględnić łączną wartość świadczeń Wykonawcy niezbędnych do przeszkolenia jednego uczestnika szkolenia w takim stopniu, aby uczestnik ten posiadał wiedzę uprawniającą go do otrzymania Certyfikatu.

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki jednofazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 3 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego, czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego, Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat, albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 4 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

oraz w poz. 15 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie gwarancji na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych liczników jednofazowych, statycznych, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, wskazanej w poz. 3 tabeli cenowej i liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 4 tabeli cenowej, liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w Dziale IV SIWZ [Opis Przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego], wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 10 tabeli cenowej;
   1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki jednofazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 5 tabeli cenowej:
      1. cenę jednostkową netto;
      2. stawkę podatku VAT;
      3. kwotę podatku VAT;
      4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 6 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika jednofazowego statycznego

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu wsparcia będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowego wsparcia. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego do 12 miesięcy, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego]*

oraz w poz. 16 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych liczników jednofazowych, statycznych, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, wskazanej w poz. 5 tabeli cenowej i liczby liczników jednofazowych statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej,
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 6 tabeli cenowej, liczby liczników jednofazowych statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia, wskazanej w poz. 12 tabeli cenowej,
   1. W poz. 17 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto Oferty, stanowiącą sumę:
      1. Ceny łącznej brutto liczników jednofazowych, statycznych (poz. 13 tabeli cenowej),
      2. Ceny łącznej brutto Warsztatów (poz. 14 tabeli cenowej),
      3. Ceny łącznej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 15 tabeli cenowej),
      4. Ceny łącznej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 16 tabeli cenowej).
   2. W poz. 18 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną jednostkową brutto, stanowiącą sumę:
      1. Ceny jednostkowej brutto licznika jednofazowego, statycznego (poz. 1 tabeli cenowej),
      2. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 3 tabeli cenowej),
      3. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 5 tabeli cenowej).

***[Poniższe zasady będą miały zastosowanie, jeśli Postępowanie Realizacyjne będzie dotyczyć Części II (dostawa liczników trójfazowych, statycznych), przy czym mogą zostać dostosowane do przedmiotu danego Zamówienia Realizacyjnego]***

* 1. W odniesieniu do liczników trójfazowych statycznych, w poz. 1 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto licznika trójfazowego, statycznego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto licznika trójfazowego, statycznego

oraz w poz. 13 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto dla wszystkich oferowanych liczników trójfazowych, statycznych, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto licznika trójfazowego, statycznego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
  1. W odniesieniu do Warsztatów, w poz. 2 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto;

oraz w poz. 14 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto wszystkich oferowanych Warsztatów, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Warsztatu i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 8 tabeli cenowej;

W ramach ceny jednostkowej za Warsztat należy uwzględnić łączną wartość świadczeń Wykonawcy niezbędnych do przeszkolenia jednego uczestnika szkolenia w takim stopniu, aby uczestnik ten posiadał wiedzę uprawniającą go do otrzymania Certyfikatu.

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki trójfazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 3 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego licznika trójfazowego statycznego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 4 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

oraz w poz. 15 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie gwarancji na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych liczników trójfazowych, statycznych, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, wskazanej w poz. 3 tabeli cenowej i liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 4 tabeli cenowej, liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w Dodatku nr 4 do SIWZ [Opis Przedmiotu Zamówienia], wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 10 tabeli cenowej;
   1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki trójfazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 5 tabeli cenowej:
      1. cenę jednostkową netto;
      2. stawkę podatku VAT;
      3. kwotę podatku VAT;
      4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 6 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu wsparcia będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowego wsparcia. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego do 12 miesięcy, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego]*

oraz w poz. 16 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych liczników trójfazowych, statycznych, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, wskazanej w poz. 5 tabeli cenowej i liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej,
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 6 tabeli cenowej, liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia, wskazanej w poz. 12 tabeli cenowej,
   1. W poz. 17 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto Oferty, stanowiącą sumę:
      1. Ceny łącznej brutto liczników trójfazowych, statycznych (poz. 13 tabeli cenowej),
      2. Ceny łącznej brutto Warsztatów (poz. 14 tabeli cenowej),
      3. Ceny łącznej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 15 tabeli cenowej)
      4. Ceny łącznej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 16 tabeli cenowej).
   2. W poz. 18 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną jednostkową brutto, stanowiącą sumę:
      1. Ceny jednostkowej brutto licznika trójfazowego, statycznego (poz. 1 tabeli cenowej),
      2. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 3 tabeli cenowej),
      3. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 5 tabeli cenowej).

***[Poniższe zasady będą miały zastosowanie, jeśli Postępowanie Realizacyjne będzie dotyczyć Części III (dostawa Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących), przy czym mogą zostać dostosowane do przedmiotu danego Zamówienia Realizacyjnego]***

* 1. W odniesieniu do Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, w poz. 1 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego,

oraz w poz. 13 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto dla wszystkich oferowanych Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
  1. W odniesieniu do Warsztatów, w poz. 2 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto;

oraz w poz. 14 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto wszystkich oferowanych Warsztatów, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Warsztatu i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 8 tabeli cenowej;

W ramach ceny jednostkowej za Warsztat należy uwzględnić łączną wartość świadczeń Wykonawcy niezbędnych do przeszkolenia jednego uczestnika szkolenia w takim stopniu, aby uczestnik ten posiadał wiedzę uprawniającą go do otrzymania Certyfikatu.

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące, Wykonawca wskaże w poz. 3 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 4 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

oraz w poz. 15 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie gwarancji na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, wskazanej w poz. 3 tabeli cenowej i liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej;
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 4 tabeli cenowej, liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 10 tabeli cenowej;
   1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące, Wykonawca wskaże w poz. 5 tabeli cenowej:
      1. cenę jednostkową netto;
      2. stawkę podatku VAT;
      3. kwotę podatku VAT;
      4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 6 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu wsparcia będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowego wsparcia. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego do 12 miesięcy, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego]*

oraz w poz. 16 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, stanowiącą sumę:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, wskazanej w poz. 5 tabeli cenowej i liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej,
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 6 tabeli cenowej, liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia, wskazanej w poz. 12 tabeli cenowej,
   1. W poz. 17 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto Oferty, stanowiącą sumę:
      1. Ceny łącznej brutto Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących (poz. 13 tabeli cenowej),
      2. Ceny łącznej brutto Warsztatów (poz. 14 tabeli cenowej),
      3. Ceny łącznej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 15 tabeli cenowej),
      4. Ceny łącznej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 16 tabeli cenowej).
   2. W poz. 18 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną jednostkową brutto, stanowiącą sumę:
      1. Ceny jednostkowej brutto Zestawu Koncentratorowo – Bilansującego (poz. 1 tabeli cenowej),
      2. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 3 tabeli cenowej),
      3. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 5 tabeli cenowej).

***[Poniższe zasady będą miały zastosowanie, jeśli Postępowanie Realizacyjne będzie dotyczyć Części IV (kompleksowa dostawa Infrastruktury Licznikowej), przy czym mogą zostać dostosowane do przedmiotu danego Zamówienia Realizacyjnego]***

* 1. W odniesieniu do liczników jednofazowych, statycznych, w poz. 1 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto licznika jednofazowego, statycznego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto licznika jednofazowego, statycznego,
  2. W odniesieniu do liczników trójfazowych, statycznych, w poz. 2 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto licznika trójfazowego, statycznego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto licznika trójfazowego, statycznego,
  3. W odniesieniu do Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, w poz. 3 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego,

oraz w poz. 33 tabeli cenowej cenę łączną brutto dostaw Urządzeń, na którą składa się suma:

* + 1. ceny wszystkich oferowanych liczników jednofazowych, statycznych, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto licznika jednofazowego, statycznego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 17 tabeli cenowej;
    2. ceny wszystkich oferowanych liczników trójfazowych, statycznych, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto licznika trójfazowego, statycznego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 18 tabeli cenowej;
    3. ceny wszystkich oferowanych Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 19 tabeli cenowej;
  1. W odniesieniu do Warsztatów, w poz. 4 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto;

oraz w poz. 34 tabeli cenowej:

* + 1. cenę łączną brutto wszystkich oferowanych Warsztatów, stanowiącą iloczyn ceny jednostkowej brutto Warsztatu i liczby \_\_\_ wskazanej w poz. 20 tabeli cenowej;

W ramach ceny jednostkowej za Warsztat należy uwzględnić łączną wartość świadczeń Wykonawcy niezbędnych do przeszkolenia jednego uczestnika szkolenia w takim stopniu, aby uczestnik ten posiadał wiedzę uprawniającą go do otrzymania Certyfikatu.

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki jednofazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 5 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 8 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okres gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki trójfazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 6 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 9 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem do-tychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W odniesieniu do przedłużonej gwarancji, o której mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące, Wykonawca wskaże w poz. 7 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie gwarancji w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, o okres wskazany w Dziale IV pkt 3,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji, czy pozostawi podstawowy okres gwarancji, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie gwarancji o okres 1, 2, 3, 4, lub 5 lat albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 10 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W poz. 35 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto za wydłużenie gwarancji na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych Urządzeń, stanowiącą sumę następujących wartości:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, wskazanej w poz. 5 tabeli cenowej i liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w poz. 17 tabeli cenowej;
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, wskazanej w poz. 6 tabeli cenowej i liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 18 tabeli cenowej;
3. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, wskazanej w poz. 7 tabeli cenowej i liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wskazanej w poz. 19 tabeli cenowej;
4. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 8 tabeli cenowej, liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w poz. 17 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 22 tabeli cenowej;
5. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 9 tabeli cenowej, liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 18 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 24 tabeli cenowej;
6. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji o 1 (jeden) rok, wskazanej w poz. 10 tabeli cenowej, liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, wskazanej w poz. 19 tabeli cenowej, jak również okresu wskazanego w poz. 26 tabeli cenowej;
   1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki jednofazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 11 tabeli cenowej:
      1. cenę jednostkową netto;
      2. stawkę podatku VAT;
      3. kwotę podatku VAT;
      4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 14 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika jednofazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem do-tychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na liczniki trójfazowe, statyczne, Wykonawca wskaże w poz. 12 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 15 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego licznika trójfazowego, statycznego.

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W odniesieniu do przedłużonego wsparcia serwisowego, o którym mowa we Wzorze Umowy Realizacyjnej, na Zestawy Koncentratorowo-Bilansujące, Wykonawca wskaże w poz. 13 tabeli cenowej:
     1. cenę jednostkową netto;
     2. stawkę podatku VAT;
     3. kwotę podatku VAT;
     4. cenę jednostkową brutto

za wydłużenie okresu wsparcia serwisowego w stosunku do trzymiesięcznego okresu podstawowego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, do okresu wskazanego w Dziale IV pkt 4,

*[w zależności od tego czy zgodnie z przedmiotem danego Zamówienia Realizacyjnego Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu wsparcia serwisowego, czy pozostawi podstawowy okres wsparcia serwisowego, Wykonawca będzie zobowiązany do podania ceny za wydłużenie wsparcia serwisowego do okresu 6, 9 lub 12 miesięcy albo nie będzie uwzględniał tego elementu w cenie Oferty]*

oraz w poz. 16 tabeli cenowej:

* + 1. cenę jednostkową netto;
    2. stawkę podatku VAT;
    3. kwotę podatku VAT;
    4. cenę jednostkową brutto

za każdorazowe skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące lub wielokrotność tego okresu w stosunku do okresu wynikającego z Zamówienia Realizacyjnego, dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego

*[Decyzje (jednorazowe lub wielokrotne) o ewentualnym wydłużeniu gwarancji będą podejmowane przez Zamawiającego w czasie obowiązywania Umowy Realizacyjnej, przed wygaśnięciem dotychczasowej gwarancji. Jeśli Zamawiający będzie oczekiwał zaoferowania wydłużonego okresu gwarancji o 5 lat w stosunku do trzyletniego okresu podstawowego, Wykonawca nie będzie zobowiązany do wskazania ceny za skorzystanie z prawa opcji dodatkowego wydłużenia gwarancji]*

* 1. W poz. 36 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego na powyższych zasadach dla wszystkich oferowanych Urządzeń, stanowiącą sumę następujących wartości:

1. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego licznika jednofazowego, statycznego, wskazanej w poz. 11 tabeli cenowej i liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w poz. 17 tabeli cenowej;
2. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego licznika trójfazowego, statycznego, wskazanej w poz. 12 tabeli cenowej i liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 18 tabeli cenowej;
3. iloczynu ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego dla jednego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, wskazanej w poz. 13 tabeli cenowej i liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wskazanej w poz. 19 tabeli cenowej;
4. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 14 tabeli cenowej, liczby liczników jednofazowych, statycznych, wskazanej w poz. 17 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia wskazanej w poz. 28 tabeli cenowej;
5. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego o 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 15 tabeli cenowej, liczby liczników trójfazowych, statycznych, wskazanej w poz. 18 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia wskazanej w poz. 30 tabeli cenowej;
6. iloczynu ceny jednostkowej brutto za skorzystanie przez Zamawiającego z prawa opcji dodatkowego wydłużenia wsparcia serwisowego 3 (trzy) miesiące, wskazanej w poz. 16 tabeli cenowej, liczby Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących, wskazanej w poz. 19 tabeli cenowej, jak również liczby dodatkowych okresów wydłużenia wsparcia wskazanej w poz. 32 tabeli cenowej;
   1. W poz. 37 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną brutto Oferty, stanowiącą sumę:
      1. ceny łącznej brutto Urządzeń (poz. 33 tabeli cenowej),
      2. ceny łącznej brutto Warsztatów (poz. 34 tabeli cenowej),
      3. ceny łącznej brutto za wydłużenie gwarancji (poz. 35 tabeli cenowej)
      4. ceny łącznej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego (poz. 36 tabeli cenowej).
   2. W poz. 38 tabeli cenowej Wykonawca wskaże cenę łączną jednostkową brutto, stanowiącą sumę:
      1. Ceny jednostkowej brutto licznika jednofazowego, statycznego (poz. 1 tabeli cenowej),
      2. Ceny jednostkowej brutto licznika trójfazowego, statycznego (poz. 2 tabeli cenowej)
      3. Ceny jednostkowej brutto Zestawu Koncentratorowo – Bilansującego (poz. 3 tabeli cenowej)
      4. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji licznika jednofazowego, statycznego (poz. 5 tabeli cenowej)
      5. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji licznika trójfazowego, statycznego (poz. 6 tabeli cenowej)
      6. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie gwarancji Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego (poz. 7 tabeli cenowej)
      7. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego licznika jednofazowego, statycznego (poz. 11 tabeli cenowej)
      8. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego licznika trójfazowego, statycznego (poz. 12 tabeli cenowej)
      9. Ceny jednostkowej brutto za wydłużenie wsparcia serwisowego Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego (poz. 13 tabeli cenowej).

W odpowiednich pozycjach tabeli cenowej formularza Oferty Wykonawcy powinni wskazać łączną cenę netto i brutto Oferty, powstałą przez zsumowanie cen łącznych netto i brutto poszczególnych elementów ceny.

Ceny jednostkowe netto i brutto oraz kwotę podatku VAT należy podać z dokładnością do 2 miejsc po przecinku.

Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą prowadzone będą w walucie PLN.

W przypadku zmiany przepisów regulujących stawkę podatku VAT w stosunku do obowiązującej w dniu złożenia Ofert cena jednostkowa netto pozostanie bez zmian przez cały okres obowiązywania Umowy, a cena jednostkowa brutto będzie przez Strony zmieniana stosownie do zmiany przepisów podatkowych.

Oferty, które nie zostaną odrzucone przez Zamawiającego, będą podlegały ocenie na podstawie kryteriów oceny Ofert określonych poniżej.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XVI** OPIS KRYTERIÓW OCENY OFERT I SPOSÓB OCENY OFERT W POSTĘPOWANIU |

**ROZDZIAŁ I – KRYTERIA OCENY OFERT**

1. Oferty oceniane będą na podstawie kryterium łącznej ceny brutto Oferty – waga 100%.
2. Punkty przyznawane poszczególnym Ofertom obliczane będą na podstawie następującego wzoru:

P = PCmin / PC x 100

gdzie:

P – punkty otrzymane przez ocenianą Ofertę w ramach kryterium łącznej ceny brutto Oferty.

PCmin – najniższa łączna cena brutto spośród ważnych i podlegających ocenie Ofert.

PC – cena łączna brutto, zaoferowana w ocenianej Ofercie.

1. Liczbę punktów uzyskanych w ramach ceny Ofert zaokrągla się do 4 miejsc po przecinku.
2. Wykonawca może, przed upływem terminu do składania ofert, zmienić lub wycofać Ofertę. Zamawiający niezwłocznie zawiadomi Wykonawcę o złożeniu Oferty po terminie oraz – jeśli od czynności tej przysługuje odwołanie – zwróci Ofertę po upływie terminu do wniesienia odwołania.
3. Bieg terminu związania Ofertą ulegnie zawieszeniu w przypadku wniesienia odwołania po terminie składania Ofert, na zasadach określonych w art. 182 ust. 6 Ustawy.
4. Z zawartością Ofert nie będzie można zapoznać się przed upływem terminu ich otwarcia. Otwarcie Ofert będzie jawne i następować będzie bezpośrednio po upływie terminu do ich składania, z tym że dzień, w którym upływa termin składania Ofert, jest dniem ich otwarcia.
5. Bezpośrednio przed otwarciem Ofert Zamawiający poda kwotę, którą zamierza przeznaczyć na sfinansowanie Zamówienia Realizacyjnego, a podczas otwarcia Ofert poda się nazwy (firmy) oraz adresy Wykonawców, a także informacje dotyczące ceny i terminu wykonania Zamówienia Realizacyjnego, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w Ofertach.
6. Informacje, o których mowa powyżej, przekazuje się niezwłocznie Wykonawcom, którzy nie byli obecni przy otwarciu Ofert, na ich wniosek.

**ROZDZIAŁ II – SPOSÓB OCENY OFERT**

1. **WERYFIKACJA FORMALNA**
2. W toku badania i oceny Ofert Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych Ofert. Niedopuszczalne jest prowadzenie między Zamawiającym a Wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej Oferty oraz, z zastrzeżeniem postanowienia poniższego, dokonywanie jakiejkolwiek zmiany w jej treści.
3. Zamawiający wykluczy z Postępowania Realizacyjnego Wykonawców podlegających wykluczeniu z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego z przyczyn, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 1-1a lub ust. 2 pkt. 1-3 Ustawy.
4. Zamawiający poprawi w Ofercie:
   1. oczywiste omyłki pisarskie,
   2. oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,
   3. inne omyłki polegające na niezgodności Oferty ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści Oferty,

– niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego Oferta została poprawiona.

1. Zamawiający dokona weryfikacji złożonych Ofert pod kątem podstaw odrzucenia oferty, określonych w art. 89 Ustawy.

**TEST DZIAŁANIA PRÓBKI**

1. **Zasady ogólne**
2. Zamawiający dokona weryfikacji, czy oferowane przez Wykonawcę urządzenia posiadają wymagane funkcjonalności i parametry techniczne w trakcie testów działania próbki, przeprowadzanych przez wykwalifikowany personel Zamawiającego.
3. Testy działania próbek zostaną przeprowadzone w miejscu wskazanym przez Zamawiającego, na terenie Polski.
4. Testy działania próbek poszczególnych Wykonawców zostaną przeprowadzone zgodnie z kolejnością złożonych Ofert. Termin (dzień i godzina) oraz dokładne miejsce testów zostaną podane Wykonawcom w informacji przesłanej pocztą elektroniczną na adres wskazany w Ofercie. Pierwsze testy odbędą się najwcześniej trzeciego dnia roboczego, licząc od dnia otwarcia ofert (dla potrzeb badania próbek sobota nie jest uznawana za dzień roboczy).
5. Każdy test próbki odbywać się będzie podczas jednodniowej sesji, której czas przeprowadzenia szacuje się na 8 godzin. Testy prowadzone będą w dniach roboczych.
6. Wykonawca może wnioskować o zmianę wyznaczonego przez Zamawiającego terminu testu (godziny lub daty i godziny) przed upływem wyznaczonego terminu wyłącznie w przypadku zaistnienia okoliczności uniemożliwiającej udział przedstawicieli Wykonawcy w wyniku zaistnienia zdarzenia niezależnego od Wykonawcy, na które nie miał on wpływu, i któremu nie mógł zapobiec ani mu przeciwdziałać (siły wyższej). O zaistnieniu takiej siły wyższej Wykonawca zobowiązany jest niezwłocznie zawiadomić Zamawiającego i przedstawić dowody na okoliczność zaistnienia takiej przeszkody i jej charakteru. Wniosek o zmianę terminu testu nie jest wiążący dla Zamawiającego, który nie ma obowiązku go uwzględnić. W przypadku uwzględnienia wniosku Zamawiający wyznaczy nowy termin testu, o czym poinformuje Wykonawców.
7. Testy działania próbki są jawne, chyba że Wykonawca zastrzegł w Ofercie, że próbka stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. W razie takiego zastrzeżenia, w teście danej próbki mogą brać udział wyłączenie przedstawiciele Wykonawcy, który dostarczył próbkę oraz przedstawiciele Zamawiającego. W przypadku braku stosownego zastrzeżenia w teście próbki mogą brać udział przedstawiciele innych Wykonawców i inne osoby, jednak z uwagi na ograniczenia lokalowe i organizacyjne – nie więcej niż po jednym (1) przedstawicielu danego Wykonawcy. Przedstawiciele innych Wykonawców i inne osoby biorą udział w teście próbki w sposób bierny – mogą jedynie obserwować czynności, nie mogą zadawać pytań, dotykać urządzeń, rejestrować przebiegu demonstracji lub testu (poza sporządzaniem notatek) ani w jakikolwiek inny sposób wpływać na jego przebieg.
8. Przebieg testu każdej próbki będzie rejestrowany przez Zamawiającego. Wykonawca nie może rejestrować przebiegu testu (poza sporządzaniem notatek). Z utrwalonym nagraniem Wykonawca (a przy braku zastrzeżenia próbki jako tajemnicy przedsiębiorstwa także i inne osoby) będzie mógł się zapoznać na zasadach dostępu do protokołu Postępowania.
9. Osoby biorące udział w teście z ramienia Wykonawców muszą posiadać pełnomocnictwa do reprezentowania Wykonawcy lub innych Wykonawców (jeśli zostaną dopuszczeni do tych czynności zgodnie z opisanymi wyżej zasadami) co najmniej w zakresie udziału w teście. Zamawiający będzie weryfikował treść pełnomocnictw i tożsamość osób biorących udział w czynnościach przed wpuszczeniem na salę.

1. **Przebieg testów**
2. Wchodzące w skład próbki urządzenia wzorcowe będą testowane w następujący sposób:
3. Zamawiający podłączy wybrany przez siebie licznik zarówno 1-fazowy jak i 3-fazowy do jednego Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących wchodzących w skład próbki, a następnie, przy użyciu wchodzącego w skład próbki oprogramowania testowo-diagnostycznego, Zestawu Koncentratorowo-Bilansującego, wykona następujące operacje:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Operacja** | **Oczekiwany rezultat** |
| 1. | Wysłanie zapytania o dane pomiarowe z rejestrów opisanych w tabeli zamieszczonej w Dziale XIII SIWZ. | Wszystkie dane z wszystkich rejestrów zostały przekazane. |
| 2. | Wysłanie komendy zmiany parametrów opisanych w pozycjach 0.9.1; 0.9.2; 0.2.2 tabeli zamieszczonej w Dziale XIII pkt 8 SIWZ. | Parametry zmienione zgodnie z komendą. |
| 3. | Wysłanie komendy „wyłącz”. Weryfikacja stanu wyłącznika. | Stan wyłącznika – rozłączony. |
| 4. | Wysłanie komendy „załącz”. Weryfikacja stanu wyłącznika. | Stan wyłącznika – załączony. |

1. Zamawiający dokona odczytów danych pomiarowych oraz wyłączenia i załączenia dostarczonych liczników jedno- i trójfazowych za pomocą koncentratorów zgodnych z PRIME, będących własnością Zamawiającego:
   1. koncentrator firmy Current, model CURRENT 9253 MPA,
   2. koncentrator firmy ZIV, model 4CCT-EA6-334104BC.
2. Zamawiający przy użyciu optozłącza dostarczonym oprogramowaniem testowo-diagnostycznym dokona dodatkowo operacji jak w pkt 1.1.
3. Wchodzące w skład próbki liczniki bilansujące i koncentrator stanowiące jedno urządzenia (ZKB) będą testowane w następujący sposób:
   1. Zamawiający podłączy ZKB wchodzących w skład próbki, a następnie, przy użyciu wchodzącego w skład próbki oprogramowania testowo-diagnostycznego, za pośrednictwem koncentratora, wykona operacje opisane w punkcie 2 podpunkt 1 i 2;
   2. Zamawiający podłączy liczniki jedno- i trójfazowe w infrastrukturę makiety, posiadające certyfikat PRIME, będące własnością Zamawiającego, w celu sprawdzenia poprawnej komunikacji pomiędzy urządzeniami.
   3. Zamawiający może dodatkowo wykonać testy weryfikujące dokładność pomiaru energii elektrycznej dostarczonych urządzeń.
   4. Zamawiający dokonania weryfikacji zgodności dostarczonych urządzeń z wymogami SIWZ metodami dostępnymi dla Zamawiającego.
4. Przedstawiciele Wykonawcy powinni wspierać Zamawiającego w testowaniu próbki poprzez udzielanie wyjaśnień i konsultowanie czynności wykonywanych przez zespół Zamawiającego.
5. W przypadku awarii/błędu oprogramowania lub urządzeń wchodzących w skład próbki, Zamawiający może zarządzić przerwę w celu naprawy awarii/błędu. Przedłużenie czasu trwania testowania z przyczyn awarii/błędu oprogramowania lub urządzeń składających się na próbkę nie może przekroczyć 15 minut. Naprawa awarii/błędu nie może polegać na wymianie oprogramowania lub urządzeń ani ich części. Wszelkie czynności Wykonawcy związane z naprawą awarii/błędu będą rejestrowane przez Zamawiającego. Po upływie terminu na usunięcie awarii/błędu, Zamawiający może skorzystać z pozostałych urządzeń wchodzących w skład próbki.
6. Dla każdego z typów urządzeń wchodzących w skład próbki przynajmniej jedno musi pomyślnie przejść testy, tj. operacje wykonane przez Zamawiającego powinny przynieść oczekiwane rezultaty, zgodnie z powyższym opisem. Stwierdzenie przez Zamawiającego w trakcie testów próbki, że oferowane przez Wykonawcę urządzenia nie posiadają funkcjonalności testowanych w ramach opisanej powyżej procedury albo to, że urządzenia nie pozwolą na wykazanie tych właściwości (np. z powodu ich awarii), będzie podstawą odrzucenia Oferty Wykonawcy jako niezgodnej z treścią specyfikacji istotnych warunków zamówienia, na podstawie art. 89 ust. 1 pkt 2 ustawy.
7. Jeśli przedstawiciele Wykonawcy będą nieobecni podczas testowania, a powstaną wątpliwości co do działania urządzeń lub oprogramowania wchodzących w skład próbki, Zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących próbki.
8. **Zwrot próbki**
9. Zgodnie z art. 97 ust. 2 ustawy, którego oferta nie zostanie wybrana, urządzenia wchodzące w skład próbki wraz z oprogramowaniem zostaną zwrócone Wykonawcy. Zamawiający nie będzie ponosić odpowiedzialności za zniszczenie lub uszkodzenie urządzeń, z wyjątkiem przypadku winy umyślnej i rażącego niedbalstwa Zamawiającego. Zwrot urządzeń wraz z oprogramowaniem nastąpi w ciągu 14 dni od dnia zawarcia Umowy, o ile nie zostanie wniesiona skarga do Sądu od wyroku lub postanowienia Krajowej Izby Odwoławczej.
10. Urządzenia wchodzące w skład próbki wybranej Oferty nie podlegają zwrotowi.

*[Postanowienia Rozdziału III. AUKCJA ELEKTRONICZNA znajdą zastosowanie, jeśli w danym Postępowaniu Realizacyjnym Zamawiający będzie przewidywał przeprowadzenie aukcji elektronicznej ].*

1. **AUKCJA ELEKTRONICZNA**
2. Jeśli w Postępowaniu Oferty niepodlegające odrzuceniu złoży co najmniej trzech Wykonawców, z którymi Zamawiający zawarł Umowy Ramowe, po dokonaniu oceny Ofert w sposób określony w powyżej, Zamawiający, w celu dokonania wyboru najkorzystniejszej Oferty, przeprowadzi aukcję elektroniczną.
3. Zamawiający drogą elektroniczną zaprosi do udziału w aukcji elektronicznej wszystkich Wykonawców, którzy złożyli oferty niepodlegające odrzuceniu.
4. Zaproszenie zostanie przesłane przez Zamawiającego za pośrednictwem poczty elektronicznej, przy użyciu danych teleadresowych podanych w Umowie Ramowej.
5. W zaproszeniu do udziału w aukcji elektronicznej Zamawiający poinformuje Wykonawców o:
   1. pozycji złożonych przez nich Ofert i otrzymanej punktacji;
   2. minimalnych wartościach postąpień składanych w toku aukcji elektronicznej;
   3. terminie otwarcia aukcji elektronicznej;
   4. terminie i warunkach zamknięcia aukcji elektronicznej;
   5. sposobie oceny Ofert w toku aukcji elektronicznej.
6. Wraz z zaproszeniem do aukcji Zamawiający przekaże Regulamin udziału w aukcji oraz identyfikator i hasło umożliwiające zalogowanie się do systemu. Aukcja zostanie przeprowadzona na platformie aukcyjnej <https://zakupy.energa-operator.pl/servlet/HomeServlet>, chyba że inna platforma zostanie wskazana w zaproszeniu do aukcji. Informacji technicznych związanych z organizacją aukcji udzielają Alicja Fornalska, tel. 58 347-38-39, e-mail: alicja.fornalska@energa.pl; Stanisław Hejna, tel. 58 778-80-29, e-mail: [stanislaw.hejna@energa.pl](mailto:stanislaw.hejna@energa.pl).
7. Wykonawca powinien posiadać urządzenia informatyczne spełniające następujące wymagania techniczne:
   1. komputer z procesorem 233 MHz lub szybszym, co najmniej 128 MB pamięci RAM,
   2. system operacyjny MS-Windows w wersji XP lub wyższej,
   3. przeglądarka Internet Explorer (minimum w wersji 6.0) z obsługą ActiveX lub Mozilla Firefox z obsługą Javy
   4. stałe łącze internetowe o przepustowości minimum 64 kbps na jednego użytkownika.
8. W ramach aukcji elektronicznej za pomocą formularza umieszczonego na stronie internetowej, o której mowa powyżej, umożliwiającego Wykonawcy oraz pozostałym wykonawcom, którzy złożyli oferty niepodlegające odrzuceniu Oferty, wprowadzenie niezbędnych danych w trybie bezpośredniego połączenia z tą stroną, Zamawiający umożliwi wykonawcy i pozostałym wykonawcom składanie kolejnych korzystniejszych ofert (postąpienia), podlegających automatycznej klasyfikacji.
9. Postąpienia, pod rygorem nieważności, powinny być opatrzone bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu.
10. Kryterium oceny Ofert w toku aukcji elektronicznej będzie cena łączna brutto Oferty – waga 100%.
11. Obliczanie punktacji ofert składanych w toku aukcji elektronicznej odbywać się będzie na podstawie następującego wzoru:

P = PCmin / PC x 100

gdzie:

P – punkty otrzymane przez ocenianą Ofertę w ramach kryterium łącznej ceny brutto Oferty.

PCmin – najniższa łączna cena brutto spośród ważnych i podlegających ocenie Ofert.

PC – cena łączna brutto, zaoferowana w ocenianej Ofercie.

1. W toku aukcji elektronicznej Zamawiający będzie na bieżąco przekazywał każdemu Wykonawcy informację o pozycji złożonej przez niego oferty i otrzymanej punktacji oraz o punktacji otrzymanej przez najkorzystniejszą ofertę. Do momentu zamknięcia aukcji elektronicznej Zamawiający nie ujawni informacji umożliwiających identyfikację Wykonawców.
2. Złożona przez Wykonawcę Oferta przestanie wiązać w zakresie, w którym złoży on korzystniejszą ofertę w toku aukcji elektronicznej. Bieg terminu związania Ofertą nie ulega przerwaniu.
3. Zamawiający dokona oceny Oferty Wykonawcy, który nie przystąpił do aukcji elektronicznej bądź nie złożył w toku aukcji ważnych postąpień, na podstawie łącznej ceny brutto Oferty, zaoferowanej przez tego Wykonawcę w formularzu Oferty.
4. **WYBÓR NAJKORZYSTNIEJSZEJ OFERTY**
5. Zamawiający, jako najkorzystniejszą, wybierze Ofertę tego Wykonawcy, którego Oferta otrzyma największą ilość punktów.
6. Jeżeli złożono Ofertę, której wybór prowadziłby do powstania obowiązku podatkowego Zamawiającego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług w zakresie dotyczącym wewnątrzwspólnotowego nabycia towarów, Zamawiający w celu oceny takiej Oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek wpłacić zgodnie z obowiązującymi przepisami.
7. Jeżeli nie można wybrać Oferty najkorzystniejszej z uwagi na to, że dwie lub więcej Ofert przedstawia taki sam bilans ceny i innych kryteriów oceny Ofert, Zamawiający spośród tych ofert wybierze Ofertę z niższą ceną.
8. Zamawiający w celu ustalenia, czy Oferta zawiera rażąco niską cenę w stosunku do przedmiotu Zamówienia, zwraca się do Wykonawcy o udzielenie w określonym terminie wyjaśnień dotyczących elementów Oferty mających wpływ na wysokość ceny.
9. Zamawiający, oceniając wyjaśnienia, bierze pod uwagę obiektywne czynniki, w szczególności oszczędność metody wykonania Zamówienia Realizacyjnego, wybrane rozwiązania techniczne, wyjątkowo sprzyjające warunki wykonywania Zamówienia Realizacyjnego dostępne dla Wykonawcy, oryginalność projektu Wykonawcy oraz wpływ pomocy publicznej udzielonej na podstawie odrębnych przepisów.
10. Zamawiający odrzuca Ofertę Wykonawcy, który nie złożył wyjaśnień lub jeżeli dokonana ocena wyjaśnień wraz z dostarczonymi dowodami potwierdza, że Oferta zawiera rażąco niską cenę w stosunku do przedmiotu Zamówienia Realizacyjnego.
11. W przypadku wyboru przez Zamawiającego Oferty złożonej przez Wykonawcę jako najkorzystniejszej, Wykonawca zobowiązuje się do zawarcia z Zamawiającym Umowy zgodnej ze wzorem stanowiącym Załącznik nr 3 do SIWZ w Postępowaniu w przedmiocie zawarcia Umowy Ramowej, uzupełnionym w oparciu o treść SIWZ oraz treść złożonej przez Wykonawcę Oferty.
12. Niezwłocznie po wyborze najkorzystniejszej Oferty Zamawiający jednocześnie zawiadomi Wykonawców, którzy złożyli Oferty, o:
    1. wyborze najkorzystniejszej Oferty, podając nazwę (firmę) albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres Wykonawcy, którego Ofertę wybrano, uzasadnienie jej wyboru oraz nazwy (firmy) albo imiona i nazwiska, siedziby albo miejsca zamieszkania i adresy Wykonawców, którzy złożyli Oferty, a także punktację przyznaną ich Ofertom;
    2. Wykonawcach, których Oferty zostały odrzucone, podając uzasadnienie faktyczne i prawne;
    3. Wykonawcach, którzy zostali wykluczeni z Postępowania, podając uzasadnienie faktyczne i prawne,
    4. terminie, po którego upływie Umowa może być zawarta.
13. Niezwłocznie po wyborze najkorzystniejszej Oferty Zamawiający zamieści informacje, o których mowa w pkt 8.1, na swojej stronie internetowej oraz w miejscu publicznie dostępnym w swojej siedzibie.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XVII** SPOSÓB DOKONYWANIA ROZLICZEŃ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCĄ |

*[Poniższe zasady dokonywania rozliczeń będą miały zastosowanie, jeśli zgodnie z warunkami danego Postępowania Realizacyjnego nie będzie przeprowadzana aukcja elektroniczna]*

1. Rozliczenia Wykonawcy z Zamawiającym odbywać się będą po cenach jednostkowych brutto ustalonych w sposób określony poniżej.
2. Rozliczenia dokonywane będą na podstawie cen jednostkowych brutto, określonych przez Wykonawcę w załączniku cenowym do formularza Oferty Realizacyjnej.
3. Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą prowadzone będą w walucie PLN.

*[Poniższe zasady dokonywania rozliczeń będą miały zastosowanie, jeśli zgodnie z warunkami danego Postępowania Realizacyjnego będzie przeprowadzana aukcja elektroniczna]*

1. Rozliczenia Wykonawcy z Zamawiającym odbywać się będą po cenach jednostkowych brutto ustalonych w sposób określony poniżej.
2. Do rozliczeń Zamawiającego z Wykonawcą zastosowanie będą miały ceny jednostkowe brutto obliczone w następujący sposób:
   1. cenę jednostkową brutto odpowiednich elementów ceny, wskazaną przez Wykonawcę w formularzu Oferty (liczników jednofazowych, statycznych, liczników trójfazowych, statycznych, Zestawów Koncentratorowo-Bilansujących i Warsztatów, wydłużenia gwarancji, opcji wydłużenia gwarancji, wydłużenia serwisu, opcji wydłużenia serwisu), dzieli się przez łączną Cenę Oferty, wskazaną przez Wykonawcę w Formularzu Oferty; uzyskana wartość stanowi współczynnik udziału ceny jednostkowej brutto danego elementu ceny w cenie łącznej brutto Oferty;
   2. cenę łączną brutto Oferty, zaoferowaną przez Wykonawcę w toku aukcji elektronicznej, mnoży się przez odpowiedni współczynnik udziału ceny jednostkowej brutto danego elementu ceny w cenie łącznej brutto Oferty;
   3. wartość odpowiednich elementów ceny, obliczona zgodnie z zasadami opisanymi w punktach powyżej, stanowi cenę jednostkową brutto tych elementów ceny, zgodnie z którą dokonywane będą rozliczenia pomiędzy Zamawiającym a Wykonawcą.
3. Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą prowadzone będą w walucie PLN.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XVIII** WYMAGANIA DOTYCZĄCE ZABEZPIECZENIA NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY |

1. Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, zobowiązany będzie przed zawarciem Umowy do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy, w kwocie stanowiącej \_\_\_\_ % ceny brutto Oferty.
2. Zabezpieczenie może być wniesione według wyboru Wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:
   1. pieniądzu;
   2. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;
   3. gwarancjach bankowych;
   4. gwarancjach ubezpieczeniowych;
   5. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości.
3. Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu Wykonawca wpłaca przelewem na rachunek bankowy Zamawiającego nr 05 1240 6292 1111 0010 3648 1593, z oznaczeniem w tytule przelewu „Zabezpieczenie należytego wykonania umowy– postępowanie na dostawę Infrastruktury Licznikowej –znak sprawy \_\_\_\_\_\_” *[znak sprawy zostanie określony w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia danego Zamówienia Realizacyjnego].*
4. Jeżeli zabezpieczenie wniesiono w pieniądzu, Zamawiający przechowuje je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy Wykonawcy.
5. W przypadku wniesienia przez niego wadium w pieniądzu, na wniosek Wykonawcy, wadium wraz z odsetkami zostanie zaliczone na poczet zabezpieczenia należytego wykonania umowy.
6. W przypadku gdy Wykonawca wnosi zabezpieczenie w formie gwarancji bankowej lub gwarancji ubezpieczeniowej, z treści gwarancji musi w szczególności jednoznacznie wynikać:
   1. zobowiązanie gwaranta (banku, zakładu ubezpieczeń) do zapłaty do wysokości określonej w gwarancji kwoty, nieodwołalnie i bezwarunkowo, na pierwsze żądanie Zamawiającego zawierające oświadczenie, że zaistniały okoliczności związane z niewykonaniem lub nienależnym wykonaniem umowy;
   2. termin obowiązywania gwarancji,
   3. miejsce i termin zwrotu gwarancji.
7. Zwrotu zabezpieczenia Zamawiający dokona w następujących terminach:
   1. 70 % kwoty zabezpieczenia – w terminie 30 dni od dnia wykonania danego Zamówienia Realizacyjnego i uznania przez Zamawiającego za należycie wykonane,
   2. pozostałej części – najpóźniej w 15 dniu po upływie okresu rękojmi za wady dla ostatniego dostarczonego Urządzenia.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XIX** WZÓR UMOWY, WARUNKI ZMIANY UMOWY |

1. Wzór Umowy stanowi Uzupełnienie nr 3 do SIWZ – Wzór Umowy Realizacyjnej.
2. Wykonawca zobowiązuje się do wykonania Zamówienia Realizacyjnego przy udziale osób wskazanych w Ofercie Ramowej złożonej przez Wykonawcę w Postępowaniu w przedmiocie zawarcia Umowy Ramowej.
3. Zmiana Umowy będzie dopuszczalna w przypadkach określonych w Uzupełnieniu nr 3 do SIWZ – Wzór Umowy Realizacyjnej.

|  |
| --- |
| **DZIAŁ XX** POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCY W TOKU POSTEPOWANIA |

1. Wykonawcy, a także innemu podmiotowi, który ma lub miał interes w zawarciu Umowy oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów Ustawy, przysługują środki ochrony prawnej określone w Dziale VI Ustawy.
2. Od niezgodnej z przepisami Ustawy czynności Zamawiającego podjętej w Postępowaniu lub zaniechania czynności, do której Zamawiający jest zobowiązany na podstawie Ustawy, przysługuje odwołanie.
3. Odwołanie powinno wskazywać czynność lub zaniechanie czynności Zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami Ustawy, zawierać zwięzłe przedstawienie zarzutów, określać żądanie oraz wskazywać okoliczności faktyczne i prawne uzasadniające wniesienie odwołania.
4. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo elektronicznej opatrzonej bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu.
5. Odwołujący przesyła kopię odwołania Zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu. Domniemywa się, że Zamawiający mógł zapoznać się z treścią odwołania przed upływem terminu do jego wniesienia, jeżeli przesłanie jego kopii nastąpiło przed upływem terminu do jego wniesienia za pomocą jednego ze sposobów określonych w art. 27 ust. 2 Ustawy.
6. Zamawiający przesyła niezwłocznie, nie później niż w terminie 2 dni od dnia otrzymania, kopię odwołania innym Wykonawcom uczestniczącym w Postępowaniu, wzywając Wykonawców do przystąpienia do postępowania odwoławczego.
7. Wykonawca może zgłosić przystąpienie do postępowania odwoławczego w terminie 3 dni od dnia otrzymania kopii odwołania, wskazując stronę, do której przystępuje, i interes w uzyskaniu rozstrzygnięcia na korzyść strony, do której przystępuje. Zgłoszenie przystąpienia doręcza się Prezesowi Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo elektronicznej opatrzonej bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu, a jego kopię przesyła się Zamawiającemu oraz Wykonawcy wnoszącemu odwołanie.
8. Wykonawcy, którzy przystąpili do postępowania odwoławczego, stają się uczestnikami postępowania odwoławczego, jeżeli mają interes w tym, aby odwołanie zostało rozstrzygnięte na korzyść jednej ze stron.
9. Zamawiający lub odwołujący może zgłosić opozycję przeciw przystąpieniu innego Wykonawcy nie później niż do czasu otwarcia rozprawy. Izba uwzględnia opozycję, jeżeli zgłaszający opozycję uprawdopodobni, że Wykonawca nie ma interesu w uzyskaniu rozstrzygnięcia na korzyść strony, do której przystąpił; w przeciwnym razie Izba oddala opozycję.
10. Czynności uczestnika postępowania odwoławczego nie mogą pozostawać w sprzeczności z czynnościami i oświadczeniami strony, do której przystąpił, z zastrzeżeniem zgłoszenia sprzeciwu, o którym mowa w art. 186 ust. 3 Ustawy, przez uczestnika, który przystąpił do postępowania po stronie Zamawiającego.
11. Odwołujący oraz Wykonawca wezwani zgodnie z pkt 6 nie mogą następnie korzystać ze środków ochrony prawnej wobec czynności Zamawiającego wykonanych zgodnie z wyrokiem Krajowej Izby Odwoławczej lub sądu albo na podstawie art. 186 ust. 2 i 3 Ustawy.
12. Na orzeczenie Izby stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Gdańsku, w terminie 7 dni od dnia otrzymania rozstrzygnięcia Izby.

|  |
| --- |
| **DODATKI** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | Uzupełnienie nr 1 | Formularz Oferty; |
|  | Uzupełnienie nr 2 | Oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia; |
|  | Uzupełnienie nr 3 | Wzór Umowy Realizacyjnej |

W zakresie nieuregulowanym w niniejszej SIWZ zastosowanie mają przepisy Ustawy.